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§ 1  Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2  Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Hans Hammarlund valdes att justera dagens 

protokoll torsdagen den 10 juni 2010. 

§ 3  Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

§ 4  Kvarvarande frågor 

Fortlöpande information i ärende  
”Hur kommer förändringarna att påverka den enskilde vårdtagaren i sam-

band med ombyggnad av Hässelgårdens vård och omsorgsboende respektive 

omvandling av kollektivboendena Cameliagården och Aklejan från service-

hus till gruppboende?”  

Rådet önskar få information från äldreomsorgen vid nästa sam-

manträde. 

§ 5  Dagens gäster – nämndens presidie 

Bengt Roxne, vice ordförande i nämnden tackade för inbjudan 

och meddelade att Birgitta Dickson fått förhinder men att hon 

önskar komma till ett av rådets möten i höst. 

 Deltagarna förde samtal och framförde synpunkter kring frågor 

som rör; 

 

 Den öppna frågestunden före nämndens sammanträden 

Rådet anser att den tidigare formen för den öppna frågestunden 

där alla besökare kunde ta del av frågorna och göra inlägg är att  

föredra framför dagens form. 

 

 Mätbara mål inom området funktionshinder 

 

 Sysselsättning för unga vuxna.  

 

 Bättre dialog med nämnden. 

  Rådet önskar träffa presidiet minst två gånger per år. 
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 Brist på längenheter för personer med funktionsnedsättning 

Diskuterades behov, efterfrågan och tillgång. 

 

Rådet tackade för besöket och ett bra samtal i god anda. 

§ 6  Inför stadsdelsnämndens sammanträde 15 juni 2010 

Ärende 10 – ”Allhus i Hässelby gård” 

Rådet anser att det är ett bra initiativ och ställer sig positiva till 

att förvaltningen föreslår ett övertagande och en nystart av verk-

samheten – Allhuset mitt i byn.Rådet förutsätter att lokalerna och 

verksamheten är tillgänglig ur alla perspektiv. 

------ 

Ärende 16 – ”Årsrapport för år 2009 för Hässelby-Vällingby 

stadsdelsnämnd” 

 

Det kommunala uppföljningsansvaret  

Rådet påpekande att det är viktigt att uppföljningsansvaret gäller 

alla ungdomar även de med ex. rörelsehinder 

 

Fysiska tillgängligheten Arbetscentrum 

Rådet framför att det är viktigt att förvaltningen uppmärksammar 

och åtgärdar de brister som revisorerna påpekar vad gäller den 

fysiska tillgängligheten 

------- 

Ärende 14 – ”Granskning av profilboende för äldre med psykiska 

funktionsnedsättningar på Hässelgårdens vård- och omsorgsbo-

ende” 

Rådet efterfrågade ärendet och förvaltningen meddelade att 

ärendet inte är färdigställt. Ärendet kommer att skickas ut till  

rådet. 

 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

§ 7  Övrig information från förvaltningen 

     Ingrid Brännström informerade om att uppföljning och av-

stämning sker med entreprenörer, i huvudsak  Carema och 

Aleris, ca 2 gånger/år.  
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Vid träffarna lämnar förvaltningen allmän information och 

deltagarna ges möjlighet att stämma av övergripande frågor. 

Utöver detta sker tillsyn i vanlig ordning och ett samlat ären-

de kommer till nämndens sammanträde i augusti. 

 

     När bostadsområdet Johannelund färdigställts hoppas förvalt-

ningen ha tillgång till 15-20 lägenheter, både i form av 

gruppboende och enskilda lägenheter. 

 

     Förvaltningen planerar att under året ordna en ”minimässa”  

där unga med funktionsnedsättning som går ut skolan ,skall 

ha möjlighet att få se vilket utbud det finns att välja på när det 

gäller Daglig verksamhet. ”Mässan” behöver ligga tidigt på 

våren så att man har en chans att välja ”rätt” verksamhet att 

börja på när höstterminen startar. 

 

§ 8  Övriga frågor  

 

     Projekt ”IT support i hemmet”  

Rådet genom Hans Hammarlund berättade om  

Hjälpmedelsinstitutet som i samarbete med bl a Post- och  

Telestyrelsen genomför projekt ”IT support i hemmet” . Öns-

kemål finns att starta försöksverksamhet i stadsdelen till hös-

ten. 

   

Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer. 

 

     Rådet beklagade att postlådor är indragna på flera platser i 

stadsdelen. Nu har det blivit svårt för många äldre och perso-

ner med funktionsnedsättning att utan hjälp kunna nyttja pos-

tens befintliga service. 

 

Förvaltningen svarar följande: 

Då posten inte ligger inom stadsdelsnämndens ansvars- 

område är det svårt att påverka situationen. Förvaltningen tar 

dock med sig frågan till ett eventuellt framtida möte. 

 

     Rådet framförde att handikapptoalett saknades vid national-

dagsfirandet vid Hässelby slott. Rådet undrar hur det är tänkt 
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framöver vid liknande arrangemang. 

Rådet tackade för i övrigt ett trevligt program. 

 

Förvaltningen återkommer vid rådets nästa sammanträde. 

  

 § 9  Anmälan inkomna handlingar 

   Inget för dagen 

 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och för-

klarade sammanträdet avslutat. Närvarande önskade varandra en 

trevlig och skön sommar. 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 16 augusti 

2010, klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 

 

 

 

 


